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Werkgroep Grensproblematiek 12 oktober

1.Voorberej nelux call

« BZ : tijdens call 1) terugblikken op Benelux top vorige week. 2) kort ingaan op

suggestie om notulen uit te wisselen met taskforce Grande Région en het initiatief om 1x

per maand een vertegenwoordiger vanuit Saarland en een vertegenwoordiger uit NRW

voor de call uit te nodigen. Biedt mogelijk tot het bespreken van vragen, ervaringen en het

uitwisselen van best practices. Benelux kan een platform zijn om de verschillende

taskforces bij elkaar te brengen, dus al met al positief.
Postore In BEL worden ook meer maatregelen verwacht. De post heeft een

gesprek gepland met de Belgische minister van Volksgezondheid, welke ook voorzitter is

van overkoepelend overleg tussen regio’s.
Post hoort nog weinig geluiden over het sluiten van de grens, maar er klinken wel

oproepen van experts om met een variant van een lockdown te komen. Hier zitten ook

grenseffecten aan. Goed opletten dat de maatregelen van onze landen niet uit de pas gaan

lopen want dit heeft ook gevolgen over de grens.

BZ [FEEZE: ook goed om dit signzal binnen onze ministeries verder af te geven; goed in de

gate n wat onze buurlanden doen wat betreft maatregelen.

wo | Er is overleg geweest tussen minister Van Ark en minister Frank

Vandenbroucke (Volksgezondheid). Tijdens gesprek is afgesproken dat er gekeken zal

worden naar mogelijkheden op samenwerking bijvoorbeeld rondom IC-capaciteit. Eerste

inschatting was dat er meer mogelijk zou zijn, maar vanwege stijging in aantallen in beide

landen is dit waarschijnlijk beperkt.

2.Mededelingen

BZ : ter info; vandaag spreekt minister Blok met minister Wilmes, de nieuwe M.BZ

Belgié.
IenW (IB: vraagt of CG DUS al meer weet over advies Berlijn aan deelstaten om

additionele maatregelen (o.a. 72-uurs verordening)?

DUSBEN: hier is contact over geweest ert IEE nog geen nieuw

document. Gisteren is kabinet NRW bij elkaar geweest vanwege snel stijgende infecties.

Maatregelen hier waarschijnlijk in_liin met wat in NL gebeurt; bijvoorbeeld beperken van

privéfeesten. Vanmiddag spreekt met NDS over mogelijke samenwerking op

medisch viak.

Daarnaast nu in de media meer aandacht voor aankomende kerstmarkten en het

ontmoedigen van NLse toerisme naar deze markten.

BZKFie | dit kunnen we breder trekken; moeten wij zolang DUI nog geel is toch

een ontmoedigingsbeleid gaan steunen? Ontmoedigingsbeleid zal voor meer evenementen

ingezet gaan worden.

BZ : wordt binnen BZ voortdurend gekeken naar de kleurcode van DUI. Goed om de

voor-en tegenargumenten van het op geel houden van reisadvies op een rij te zetten.

BZK[era Corona app is nationaal gelanceerd, kregen vragen van Limburger

(krant) over grensoverschrijdende mogelijkheden van de app. VWS geeft aan dat hier op

Europees niveau de discussie over gevoerd wordt en zal laatste stand van zaken nagaan.

Notitie over grensoverschrijdend verkeer is doorgeschoven naar ACC van deze week.

Knops vroeg zich af hoe er vervolgens over gecommuniceerd zal worden; wordt het

afgestemd met de buurlanden, gedeeld met de buurlanden? Zou goed zijn als zij zich

kunnen herkennen in de aanpak en de maatregelen/niveaus waarop maatregelen worden

ge

BZ de notitie gaat eigenlijk uit van 3 fases van urgentie. Als het stuk rond is dan

kunnen we het laten vertalen naar het Engels zodat we het kunnen delen met VLA en NRW

en NdS. Het zou goed zijn als zij zich in deze aanpak kunnen vinden. Gezamenlijke aanpak
is waarschijnlijk brug te ver maar zeker meerwaarde in het informeren van buurlanden en

bevestigen van gedeeld doel om grenzen zo lang mogelijk open te houden. Afgesproken
dat BZ het document laat vertalen zodra het vastgesteld is.


